蓝牙收发一体说明书

1. 产品描述
本产品是集接收与发送为一体的蓝牙设备。该产品综合采用了蓝牙高质量音频流“Apt-X低延时”技术，操作简单，能够自由发送和接收所有的音频。通过这款产品，可以把手机里的音乐传送到家庭音响系统上，更为简单的是，也可以使CD播放器或其他任何音频设备发送音乐到带蓝牙功能的音箱或耳机上。由于此款产品采用低延时技术，因此它也支持在线游戏，电视、电影声音，实时音乐的传输。此款产品外观精巧，内置可充电电池，可以长时间待机，完美解决了音频使用的限制问题。
2. 产品概述
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（1） LED指示

（2） 开关和TX/RX模式按钮

（3） Micro USB充电口

（4） 3.5mm音频口
3. 产品规格

· 蓝牙 V4.1+EDR

· 蓝牙协议支持：A2DP 和AVRCP

· 支持编译密码：Apt-X，SBC

· 支持范围：Class 2-10米

· TX模式工作时间：长达10小时

· RX模式工作时间：长达9小时

· 待机时间：长达400小时

· 充电时间：1.5小时

· 充电输入电压：DC 5V

· 电池：170mAh 可充聚合物电池

注意： 

当和不同的手机或者其他兼容的设备，使用配置，使用风格，环境使用时，工作和待机时间长短可能不同。
4. 产品配件
1） 蓝牙收发一体机
2） 3.5mm音频线

3） USB充电线

4） 说明书

5） 3.5mm转AV线
5. 充电

本产品内置可充电电池，可供长时间待机和使用。建议在第一次使用前，首先将其充满电。

1） 将Micro USB充电线的一端插入充电口，将另一端插入标准的USB电源输出口，如笔记本电脑或台式电脑。

2） 第一次使用需要三小时来完成充电，以后每次充电只需要一个半小时。

3） 充电时，LED灯显示为慢闪，完成充电LED灯亮熄灭。
6. 发射器：开关

拨动按钮TX/RX到TX模式。

7. 发射器：和蓝牙设备配对
当本产品处于TX模式，和一个蓝牙设备链接，可以听无线音乐。在配对前，请确保蓝牙音乐接收器支持A2DP协议。
配对步骤：
1）将3.5mm音频线插入到音频孔，将另一端（或者2*RCA）连到音频源系统输出孔。（比如IPod，电视，MP3等）
2） 确保模式开关拨动到TX模式
3） 将本产品和蓝牙接收器（一般是蓝牙耳机）放在10米范围内

4） 将蓝牙接收器开机并设置为配对模式。

5） LED快闪，这意味着它处于配对模式

6)  本设备将会自动搜索蓝牙接收器，并进行配对和连接
7) 在连接成功后，LED灯将会常亮
8) 配对完成，现在你可以享受无线音频
注意：

a) 配对模式将会持续3分钟。如果没有设备在3分钟内和本产品配对，本产品会进入关机状态。

b) 如果需要输入PIN Code，设备会自己尝试输入“0000”，“1111”，“8888”或者“1234”进行配对。
8. 接收器：开关

拨动按钮从TX/RX 到RX模式

9. 接收器:和蓝牙设备配对
配对步骤：
1）将3.5mm的音频线插入音频孔，将另外一段插入到家庭高清音乐立体系统（普通音响）。
2）将本产品和带蓝牙功能的手机放在10米范围内

3）将手机设置为蓝牙模式。以IPhone为例：在你的HomePage,点击“设置”→“一般设置” →“蓝牙” →“打开”。
注意：不同的手机和平板打开蓝牙功能，配对，连接蓝牙设备的程序不一样
4) IPhone将会自动搜索蓝牙设备，在列表中点击“Bluetooth-TR”，并相应点击“是”或者“确定”。
5）成功配对后，LED灯常亮。

注意：
a) 配对模式将会持续3分钟。如果没有设备在三分钟内链接，设备进入待机模式。
b) 如果配对失败，可以关掉开关，按照以上程序重新配对。
c) 本产品可以记住8个配对设备，当配对的设备超过8个，第一个将会被取代。

d) 每次本产品开机后，它将会自动连接上一次配对的设备。如果你想和其他的设备配对，首先要关掉当前设备的蓝牙功能，按照以上步骤配对新的设备。
LED指示灯显示（TX与RX模式均适用）
	设备状态
	LED状态

	配对
	LED灯快闪（每1秒闪烁5次）

	连接成功
	LED灯常亮

	电量低
	LED灯快闪（每1秒闪烁5次）

	充电
	关机充电：LED灯慢闪(每隔1秒闪烁3次)，充满后灯熄灭
开机充电：LED灯慢闪（美白隔1秒闪烁3次），充满后保持正常工作状态

	
	


10. 高级功能
充电时播放音乐

当电量过低，但是你仍然想使用此款产品的TX或者RX模式，你可以在充电的同时享受音乐。

自动回连功能
A．自动回连：本产品一旦开机，它将自动连接上一次连接过的设备。

B. 自动关机：如果没有设备在3分钟内接入，它将会自动关机，进入休眠状态。

11. 安全信息

1）为了避免损坏和功能故障，请勿从高处丢下该设备

2）设备应远离潮湿，水和其他液体。如果设备不小心接触到水，潮气或者其他液体，请不要使用这个设备，以避免短路，爆炸或者对设备造成损坏或者伤及自身
3）设备应远离任何热源，例如日光灯，散热器，火炉或其它能产生热量的装置。这有可能硬气爆炸，降低设备性能或者减少电池使用寿命
4）不要任意地调试，修理或者重组设备（尤其是电池，可能会引起爆炸）。这样做产品将不在保质范围内
5）不要放置重物在设备上
6）只使用自配或者认证的充电器

7）替换或者服务必须到指定中心或生厂商

8）长时间未使用或者雷雨天气，应拆下拔下充电装置

小心：触电危险

错误使用，此设备中的电池可能会造成火灾或者化学爆炸
符合标准申明
根据R&TTE（99/5/EC）条款，此设备通过CE认证
申明：此产品符合1999/5/EC指令条款的相关重要要求
Product Manual
1. Product Description

This product is a set of reception and transmission as one of the Bluetooth devices. The product is a combination of high-quality audio streaming Bluetooth "Apt-X low-latency" technology, simple operation, the freedom to send and receive all of the audio. With this product, you can transfer music to the phone to a home stereo system, more simply, you can also make a CD player or any other audio device to send music to the speakers or headphones with Bluetooth. Because this product uses low-latency technology, it also supports the transmission of online games, television, movies, sound, live music. This product is the appearance of compact, built-in rechargeable battery, can long standby, the perfect solution to limit the problem of audio use.
2. Product Overview
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(1) LED indication

(2) Switch and TX / RX mode button

(3) Micro USB charging port

(4) 3.5mm audio port
3. Product Specifications

· Bluetooth V4.1 + EDR
· Bluetooth protocol support: A2DP and AVRCP
· Support compiler Password: Apt-X, SBC
· Support Range: Class 2-10 m
· TX mode: Up to 10 hours
· RX mode: Up to 9 hours
· Standby time: up to 400 hours
· Charging time: 1.5 hours
· Charging Input voltage: DC 5V
· Battery: 170mAh rechargeable polymer battery

Note:

The use of the configuration, the style, the environment with different cell phone or other compatible devices is not the same, working and standby duration may vary
4. Accessories

1) Bluetooth transceiver integrated machine

2) 3.5mm audio cable

3) USB charging cable

4) Manual

5) 3.5mm to AV cable
5. Charge

The built-in rechargeable battery for long standby and use. Recommended before first use, first be fully charged.

1) The end of the Micro USB charging cable into the charging port and the other end plugs into a standard USB power outlet, such as a laptop or desktop computer.

2) for the first time will take three hours to complete the charge, after each charge takes only half an hour.

3) When charging, LED lights display slow flash, complete the charging LED lights extinguished.
6. Transmitter: Switch

Toggle button TX / RX to TX mode.

7. Transmitter: Bluetooth device pairing

When the product is in TX mode, and a Bluetooth device link, you can listen to the radio music. Before pairing, make sure that the protocol supports A2DP Bluetooth Music Receiver.

Pairing these steps:

1) 3.5mm audio cable into the audio hole, the other end (or 2 * RCA) audio source connected to the system output holes. (Such as IPod, TV, MP3, etc.)

2) Make sure the mode switch to TX mode toggle

3) the product and Bluetooth receiver (usually a Bluetooth headset) in the range of 10 m

4) The Bluetooth receiver is turned on and set to pairing mode.

5) LED flash, which means that it is in pairing mode

6) The device will automatically search for a Bluetooth receiver, and pairing and connection

7) After a successful connection, LED lights will be lit

8) Pairing is complete, and now you can enjoy wireless audio

Note:

a) Pairing mode will last three minutes. If no device within three minutes and the product pairing, the product will enter the off state.

b) If you need to enter the PIN Code, the device will try to enter their own "0000", "1111", "8888" or "1234" to pair.
8. Receiver: Switch

Toggle button from the TX / RX to RX mode

9. Receiver: Bluetooth device pairing

Pairing these steps:

1) Put the 3.5mm audio cable into the audio holes, and the other of cable into the home stereo system definition (ordinary sound).

2) The product and on the phone with a Bluetooth-enabled within 10 meters range

3) Set the phone to Bluetooth mode. In IPhone Case Study: In your HomePage, click on "Settings" → "General Settings" → "Bluetooth" → "Open."

Note: Different mobile phones and tablet turn on Bluetooth, paired, connected Bluetooth device does not like

4) IPhone will automatically search for Bluetooth devices, click the "Bluetooth-TR" in the list, and the click "Yes" or "OK."

5) After a successful pairing, LED lights lit.

Note:

a) Pairing mode will last three minutes. If you do not link the device within three minutes, the device goes into standby mode.

b) If the pairing fails, you can turn off the switch, re-pair in accordance with the above procedure.

c) The product can remember eight paired device, when paired devices over 8, the first will be replaced.

d) The product after each boot, it will automatically connect to a paired device. If you want to pair with other devices, first of all current Bluetooth-enabled devices to be turned off, follow the steps above pair of new equipment.

LED indicators show (TX and RX modes are applicable)
	Device Status 
	LED status

	Pairing 
	LED lights flash (blink five times per second)

	Successful connection
	LED lights lit

	Low battery 
	LED lights flash (blink five times per second)

	Charging
	off charging: LED light flashes slowly (every 1 second flashes 3 times), after full lights off

Start charging: LED lights flash slowly (1 second interval whitening flashes 3 times), fully maintain normal working condition

	
	


10. Advanced Features

Play music while charging

When the battery is low, but you still want to use this product TX or RX mode, you can enjoy music while charging.

Automatic back even function

A. Automatic back even: This product once turned on, it will automatically connect the device once connected before.

B. Automatic shutdown: If no device is connected within three minutes, it will automatically shut down, go to sleep.

11. Safety Information

1) In order to avoid damage and malfunction, do not leave the device from a height

2) Keep away from moisture, water and other liquids. If the device does not accidentally come into contact with water, moisture or other liquids, do not use this device in order to avoid short circuit, explosion or damage to equipment or injury to themselves

3) Keep away from any heat sources such as fluorescent lights, radiators, stoves, or other device capable of generating heat. Hard gas explosion which could slow down performance or reduce battery life

4) Do not arbitrarily commissioning, repair, or recombination equipment (especially batteries could explode). This product is not within the scope of warranty

5) Do not place heavy objects on the device

6) Use only self-made or approved charger

7) Replace or service center or students must go to the designated vendor

8) Not used for a long time or a thunderstorm, unplug the charging device should be removed
CAUTION: Risk of electric shock

Misuse, this device battery may cause a fire or chemical explosion

Meet the criteria stated

According to R & TTE (99/5 / EC) terms, this device through the CE certification

Disclaimer: This product meets the 1999/5 / EC Directive provisions related to an important requirement
